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Bestyrelsens beretning den 27.februar 2024 – for 2023 siden seneste årsmøde (Feb-2023). 

 

Tak for ordet! Tillykke til årets klubmestre (15.okt) : D: Hanne Fog; H: Kurt Thuesen.  

Jeg var i skoven i forgårs – var I også? – har i set de gule eranthis, vintergækker, spætten, blåmejsen.  

Jeg løb forsigtigt – musvitten kvittevittede løs – fuldstænding som en cykelpumpe. FSK-Orientering 

har også i 2023 været billet til mange gode oplevelser. Kom og vær med! 

Bestyrelsen har kørt klubben videre efter de retninglinier seneste årsmøde gav os. Vi har ikke forsøgt 

os med store hvervekampagner, men passet godt på pengene, og sørget for at FSK-Orientering kan 

være jeres adgangsbillet til-løb i indland samt udland: O-Teknik (app), o-løb (DOF). Vi havde 

udviklings-samtale med DOF, der besøgte os: ”øl og vand til træningsløb m. Lyngby. 

 

”Så gik den ikke længere” – vi er nu i 5. division. To klare klub-nederlag i 4. division og et marginalt 

tab i op/Ned match.  

 

Årets aktiviteter: 

• Tak til Kurt for lede/afvikle sommerløbet (Lystrup Skov) og efterårsløbet (Tokkekøb Hegn) 

• Tak til Hanne for at indbyde til træningsløb i Slagelseskovene i december 

• Tak til Leif for ledelse af årets helt store arrangement Gl. Grønholt Vang (med Skærmen) – vi 

havde et supergodt arrangement hvor FSK-Orientering stod for ca.50% af planlægningen, ca. 

50% af bemandingen og fik 50%/50% af overskudet. Ingen kontroverser af nogen art! 

• Tak til Inger for initiatived til jule-frokosten i Mammutlund - Januar 2024. 

• Klubmesterskab/Medlemsmøde (Tema: Samarbejde med andre klubber: Forbliv attraktiv) 

• Vi har holdt best.møde ca. hver anden måned: Inger, Erik, Kurt, Claus, Jan  

Statistik (Kun skriftlig beretning) 

 

 

 

Medlem af: 
DO-F under DIF og  
FSKBH under Firmaidrætten. 
under DIF. 

FSK Orientering 
 
Firmaidræt StorKøbenhavn Orientering 
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Vi har i perioden haft følgende funktioner, tak til jer alle!: 

- Lise Kolte står for førstehjælpsudstyr og vores stafet-samarbejde med Lyngby Orienteringsløbsklub. 

Når der er stafetter sikrer samarbejdet at vi sammen kan stille flere hold 

- Karl Aage står for geniale hold til divisionsmatch, O-træning/kurser via hjemmesiden 

- Jytte Sørensen har været løbs-tilmelder og utrætteligt holdt aktivitetskalenderen opdateret 

- Ana har håndteret klub-tøjet: der er tøj på lager  

- Bjarne har været teltholder. Teltet er nu hos Kurt 

- Frank Sandgreen har passet på vores o-løbsskærme på depotet ved Ny Ellebjerg Station 

- Lars Zwisler har opbevaret vores IT-Udstyr 

- Tom Nesgaard tager hånd om nye og sender faktura’er til enkeltmedlemmer 

- Jan har været bogholder (betalt og sendt regninger til Tom og FSK KbH)  

- Ole Brusch har været den Årsmødevalgt revisor. 

 

Jeg deltog i div.match: 

30-April Hvalsøskovene (HSOK, Køge OK, OK73, FSK) 

17-Sept Rude Skov (HSOK, Køge OK, OK73, FSK) 

01- Okt op/Ned match (PI, HSOK, FSK, Lyngby OK) 

 

Summa Summarum. Vi må ned i 5. division og skal i 2024 dyste mod Kildeholm, Lyngby OK og OK 

Skærmen (Hareskovby) – det bliver sjvt. Kan vi klare den eller rykke op?  Det kan vi ved optimal 

tilmelding (Karl Aage), og maksimalt antal tilmeldte (Alle medlemmer). 

Øvrige i Øst: 1.Div: Farum, FIF, Søllerød, Tisvilde Hegn. 2.Div: Allerød, Ballerup, Holbæk, OK 

Sorø. 3.Div: AMOK, Køge OK, OK Roskilde, OK Øst. 4.Div: HSOK, Herlufsholm, OK73, PI.  

6. Div: DSR/Fredensborg/Vinderød, Hvalsø OK, O-63 Maribo, OK S.G. 

  

I den skriftlige beretning kan i se hvorledes medlemsudviklingen har været hen over året. 

Summen af passive og aktive var 31.dec 2023 74. I øjeblikket er vi 73. Vi har haft både tilgang og 

afgang gennem året. Vi har 40 DOF-aktive mod 42 samme tid sidste år. Tak fordi I er så gode til at 

betale kontingenter – og refundere klubbens udlæg for jeres løb. Tilskud (Div.match) koster klubben! 

Bestyrelsen har deltaget i OK Øst møder hos Roskilde OK og holdt 6 hyggelige bestyrelsesmøder:  

5 møder i 2023 og 1 i 2024. I kan følge med på hjemmesiden, der fortsat styres helt suverænt af Karl 

Aage Hald. Møderne har alle været fysiske og meget hyggelige. Jeg går altid fra møderne i 

bestyrelsen i godt humør. Kom og vær med.  

Vi har ”kørt klubben videre”, men desværre ikke haft energi til større agitationsarrangementer.  

 

Vindere, se billederne på  Hjemmesiden i dato-orden: 

- Molboløb, D75 Lise Kolte 

- SM Lang D55, Hanne Fog 

- Österlens 3-Kväller D55, Hanne Fog 

- DM Mellem D55 (Sølv), Hanne Fog 

- DM Mellem H85 (Bronze),  Frank Sandgreen 

- DM Stafet D/H-185 (Claus Wigen, Kurt Thuesen, Hanne Fog 

- DM Lang D55, Hanne Fog 

Desuden – alle andre, der har sat sig et mål og nået det!  

 

Konklusion: 

Bestyrelsen har drevet klubben efter de retningslinier Årsmødet har givet, men der er desværre 

medlemstilbagegang. Når du skal i skoven næste gang: Har du overvejet at invitere naboen med ?  

Det koster gratis for nye i indeværende år og bestyrelsen indstiller til attraktivt kontingent for dig i 

2024. Det er sjovt, at være med hvor der sker noget. Der er stadig puls i FSK Orientering 

Henvend dig gerne til bestyrelsen, hvis dit firma eller et ”ad hock”-team vil stå for et arrangement! 

f. beretningen (Inger, Kurt, Claus, Erik): Jan Frank Nielsen (Team Kierstein Nielsen) 


